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do ministra spraw wewnętrznych i administracji 

w sprawie przewlekłości w wydawaniu decyzji na podstawie art. 

8a ustawy o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy Policji, 

Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, 

Służby Kontrwywiadu Wojskowego, Służby Wywiadu 

Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży 

Granicznej, Biura Ochrony Rządu, Państwowej Straży Pożarnej i 

Służby Więziennej oraz ich rodzin 

Zgłaszający: Mirosław Pampuch 
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Szanowny Panie Ministrze! 

6 grudnia 2018 roku złożyłem interpelację nr 28103 w sprawie przewlekłości w 

wydawaniu decyzji na podstawie art. 8a ustawy o zaopatrzeniu emerytalnym 

funkcjonariuszy Policji, Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, Agencji 

Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, Służby Wywiadu Wojskowego, 

Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Biura Ochrony Rządu, 

Państwowej Straży Pożarnej i Służby Więziennej oraz ich rodzin. 

7 lutego 2019 r. wysłano do mnie odpowiedź sporządzoną przez sekretarza stanu 

Jarosława Zielińskiego. Tak długi termin odpowiedzi jest niezgodny z art. 115 

ust. 1 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, w myśl którego prezes Rady 

Ministrów i pozostali członkowie Rady Ministrów mają obowiązek udzielenia 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania poselskie w ciągu 21 dni. Świadczy to o 

opieszałości Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, a właśnie 

przewlekłość w wydawaniu decyzji była tematem mojej interpelacji. 

Pomimo przekroczenia konstytucyjnego terminu przysługującego członkom 

Rady Ministrów na odpowiedź, nie otrzymałem odpowiedzi na połowę 

zadanych przeze mnie pytań. W związku z powyższym jestem zmuszony 

ponownie je zadać: 



1. Ile z pośród wniosków złożonych w oparciu o art. 8a ustawy z dnia 18 lutego 

1994 r. o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji 

Bezpieczeństwa Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu 

Wojskowego, Służby Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego, Straży Granicznej, Biura Ochrony Rządu, Państwowej 

Straży Pożarnej i Służby Więziennej oraz ich rodzin zostało rozpatrzonych 

pozytywnie? 

2. Ile decyzji podjęto w przewidzianym w Kodeksie postępowania 

administracyjnego terminie dwóch miesięcy od daty wszczęcia 

postępowania? 

3. Ile spośród nierozpatrzonych wniosków oczekuje na decyzję dłużej niż dwa 

miesiące? 

4. Jakie są przyczyny przekroczenia przez Pana Ministra konstytucyjnego 

terminu odpowiedzi na moją interpelację nr 28103 w sprawie przewlekłości 

w wydawaniu decyzji na podstawie art. 8a ustawy o zaopatrzeniu 

emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, 

Służby Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży 

Granicznej, Biura Ochrony Rządu, Państwowej Straży Pożarnej i Służby 

Więziennej oraz ich rodzin? 

Z poważaniem 

Mirosław Pampuch 

Poseł na Sejm RP 

 


